
ZÁPIS 
z jednání kolegia rektora dne 18. 5. 2020 

 
Jednání proběhlo jako Zoom Meeting za účasti: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. 
Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, prof. Petráš, 
doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková  
hosté: doc. Strnad, doc. Goliášová (omluvena)  
 

1. Informace rektora:  
➢ Rektor se požádal fakulty o informace, zda při rozvolňování ochranných opatření a 

částečně povolené kontaktní konzultační výuce a přípravě uměleckých výkonů 
probíhá vše dle aktuálně uzpůsobených plánů: 
HF – vše probíhá, jak bylo naplánováno; 

• v tomto týdnu od soboty 23.5. se bude zkoušet Mozartova Figarova svatba.  
DF – vše probíhá podle upravených plánů;  

• děkan dále upozornil, že MK vypisuje nominace na Cenu MK. Informoval 
rektora o dvou kandidátech, které bude pravděpodobně fakulta nominovat a 
dotázal se, zda by byla nominace podána za JAMU, s čímž rektor vyslovil 
předběžný souhlas. 

  
➢ Rektor dále otevřel diskusi o koordinaci státem vyhlášených termínů maturitních 

zkoušek a přijímacího řízení na fakultách.  
Na obou fakultách nevzniká s termínem státních maturit problém. 
Na DF bude řešeno individuálně, pokud by se u některého uchazeče kryl odložený 
termín přijímacího řízení s termínem jeho ústní maturity.  

➢ Bylo dohodnuto, že bude obnoven dlouhodobě plánovaný harmonogram střídavého 
zasedání Kolegia rektora a Vedení JAMU. V příštím týdnu tedy v pondělí 25. 5. 
proběhne jednání Vedení JAMU a v pondělí 1. 6.  jednání Kolegia rektora v současném 
rozšířeném složení o studijní proděkany obou fakult. 
 

 
2. Informace kvestorky:  

➢ Informovala – roušky ve výuce – všechny součásti JAMU dostaly usnesení vlády – co 
platí pro výuku a co ne – sledovat webovou stránku koronaviru.  

➢ Přizvaná na rozšířené jednání UP RVŠ – rozpočet pro letošní rok nebude dotčen, 
nebude krácen či nijak pozměněn – problém ale bude s rozpočten na rok 2021 – 
původně plánovaný nárust o 1 mld. je v současnosti velká neznámá pro další rok – je 
třeba říct si, kolik nás krize stojí a kolik nás bude stát (stipendijní fond, propad příjmů 
Astorky), za DF – předplatné, HF – výpadek restaurační zařízení, ztráty z celoživotního 
vzdělávání, z pronájmů sálů; to stejné i DnO.  

➢ Rozeslány přehledy nositelů certifikátů elektronických podpisů v minulém týdnu – na 
příštím KR navržena korekce. 

➢ UR JAMU projednává dodatek zprávy pro vnitřní hodnocení a také VZ, vyzívá členy 
UR, aby se vyjádřili. Aby jednání per rollam mohlo být uzavřeno.  
 

 



3. Informace pror. Spilky:  
➢ Mapování dobrovolnické činnosti na JAMU během pandemie – termín odevzdání na 

MŠMT 20. 5.  
➢ Financování zahraničních aktivit skrze IP a uk. D – fakulty žádají vyjasnění situace 

ohledně ukazatele D. Bod bude předmětem jednání příští porady vedení 25. 5.  
➢ Spuštění nového webu 18. 5.  

 
4. Astorka – Bc. Hájková:  

➢ V současnosti je ubytováno asi 40 studentů – k dispozici je dotazník k zjištění 
budoucího ubytovaní a výpočet kolejného studentů.  

 
5. DnO – MgA. Petr:  

➢ Provoz DnO se pomalu navrací do normálního stav: v prostorách divadla začínají 
zkoušet obě fakulty.  

➢ Rozbíhají se i pronájmy především u nahrávacího studia. 
➢ Restaurace zahájila provoz na zhrádce.  

 
 

Příští řádné jednání kolegia rektora se koná v současném rozšířeném složení dne 1. 6. 2020 

od 10:30 hod. opět formou Zoom Meeting. 

 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková                                  verifikoval: prof. Petr Oslzlý a vedení 
 


